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Supplier Verification for Sunglasses and Fashion Spectacles 

太阳镜和时尚眼镜的供应商认证 

 

As a supplier of “sunglasses and fashion spectacles” you must complete this form and return it to us along with test reports and 

photos to verify the products to be supplied meet the requirements of Australia’s Mandatory Safety Standard.  These products 

will not be accepted by us or offered for sale until you have provided this verification. 

 "太阳镜和时尚眼镜 "供应商须填写此表格，并将其与检测报告和照片一起交回

，以验证所提供的产品符合澳大利亚强制性安全标准的要求。 在您提供该认证之前，我方不会接受这些产品，也不会销售这些产品。 

 

It is illegal to supply “sunglasses and fashion spectacles” that do not meet the requirements of Australia’s mandatory standard -  

Consumer Good (Sunglasses and Fashion Spectacles) Safety Standard 2017 (“the Mandatory Standard”).  This means the sections of 

AS/NZS 1067.1:2016 Eye and face protection - sunglasses and fashion spectacles specified by the Mandatory Standard. 

提供不符合澳大利亚强制性标准2017年消费品（太阳镜和时尚眼镜）安全标准（以下简称"强制性标准"）要求的 "太阳镜和时尚眼镜 

"是违法的。指《AS/NZS 1067.1:2016 眼部和面部防护--太阳镜和时尚眼镜》强制性标准所规定的部分。 

By completing this form you are verifying that the products identified in this form comply with the Mandatory Standard. 

填写本表即表示您确认本表中的产品符合强制性标准。 

 

What products must comply? 哪些产品必须符合？Sunglasses and fashion spectacles.太阳镜和时尚眼镜 

INCLUDED包括 EXCLUDED不包括 

Spectacles comprising nominally afocal (plano power) filters 

mounted in a spectacle frame 

Prescription and readymade spectacles 

定制和现成眼镜 
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由安装在眼镜架上的无焦（平面功率）滤光片组成的眼镜 

Individual nominally afocal (plano power) filters intended for use in 

sunglasses 

用于太阳镜的单个标称无焦（平面功率）滤光片 

Safety glasses and safety goggles intended to provide protection 

against optical radiation other than from the sun 

安全眼镜和安全护目镜，旨在防止太阳以外的光学辐射。 

Rimless sunshields and one-piece visors 

无边遮阳片和一体式遮阳片。 

Eyewear for protection against radiation in solaria 

太阳辐射防护眼镜 

Clip-on and slip-on type sunglasses 

夹式和滑式太阳镜 

Eye protectors for sport 

运动护目镜 

Children’s sunglasses 

儿童太阳镜 

Sunglasses for use as toys and clearly and legibly labelled as toys 

玩具太阳镜，并清晰可辨地标明为玩具。 
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Supplier Verification for Sunglasses and Fashion Spectacles 

太阳镜和时尚眼镜的供应商认证 

 

Supplier

供应商: 

Company 公司: 

Address 地址: 

Telephone 电话: Email 邮箱: 

Product 产

品: 

Please identify all products covered by this form: 

请标明本表涵盖的所有产品 

 

 

 

 

 

 

Authority

负责人: 
Name 姓名: Sign 签名: Date 日期:           /            / 

 

Supplier Verification – Please complete all the following供应商认证 - 请完成以下所有内容 Tick if Complies 勾选符合项 

Complies with Mandatory Standards – Confirm product to be supplied complies with the Mandatory Standard. 

符合强制性标准 - 确认所提供的产品符合强制性标准。 

□ YES 是 
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Supplier Verification – Please complete all the following供应商认证 - 请完成以下所有内容 Tick if Complies 勾选符合项 

Test Report – Test report provided that meets the following requirements: 

检测报告----提供的检测报告符合下列要求： 

• provided by an independent testing facility with accreditation for AS/NZS 1067.1:2016;由获得AS/NZS 

1067.1:2016认证的独立检测机构提供 

• clearly and accurately identifies the product tested;清晰、准确地标明所检测的产品 

• confirms the product meets all the applicable requirements of the Mandatory 

Standard;确认产品符合强制性标准的所有适用要求 

• the product to be supplied is the same product identified in the test report attached to this 

form.所供应的产品与本表格所附的检测报告所指明的产品相同 

□ YES (test report attached) 

是（附上检测报告） 

Images – Clear images of the product provided so all labelling requirements can be read. 

图片--提供清晰的产品图片，以便阅读所有标签要求。 

□ YES (images provided) 

是（提供图片） 
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Supplier Verification for Sunglasses and Fashion Spectacles 

太阳镜和时尚眼镜的供应商认证 

Supplier Verification – Please complete all the following供应商认证 - 请完成以下所有内容 Tick if Complies

勾选符合项 

Labelling – The information below appears as an indelible marking on the frame or a removable label on the lens or a removable 

label attached / tied to the frame or on the POS packaging or any combination of these means. 

标签--以下信息以不可磨灭的标记形式出现在镜框上，或以可移动的标签出现在镜片

上，或以可移动的标签出现在镜框上，或以可移动的标签出现在POS包装上，或以这些方式的任何组合出现。 

 

 

• Identification of model and name and address of manufacturer or supplier 

• 型号标识和制造商或供应商的名称和地址。 
□ YES 是 

• Type of filter if photochromic and / or polarizing 

• 滤光片类型，如果是感光和/或偏光的滤光片 
□ YES 是 

• Not for direct observation of the sun不用于直接观察太阳 

• Not for protection against artificial light sources, e.g. solaria不用于防人工光源，如日光浴 

• Not for use as eye protection against mechanical impact hazards不能作为防止机械冲击危险的护眼用品使用。 

□ YES 是 

• One of the following categories and corresponding description, usage and warning: 

• 以下类别之一及相应的说明、用法和警示。 
□ YES 是 

Category

类别  

Description  

介绍 

Usage 

用途 

Warning 

警告 

0  
Light tint sunglasses or 

fashion spectacles 

浅色太阳镜或时尚眼镜。 

Very limited reduction of sunglare 

非常有限的减少眩光 

Some UV protection 

一些紫外线防护 
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Supplier Verification – Please complete all the following供应商认证 - 请完成以下所有内容 Tick if Complies

勾选符合项 

1  Light tint sunglasses or 

fashion spectacles 

浅色太阳镜或时尚眼镜。 

Limited protection against sunglare 

有限的防眩光保护 

Some UV protection 

一些紫外线防护 

NOT SUITABLE FOR DRIVING IN TWILIGHT OR AT NIGHT  

OR 

NOT SUITABLE FOR DRIVING AT NIGHT OR UNDER 

CONDITIONS OF DULL LIGHT  

不适合在半夜或夜间驾驶。 

或 

不适合在夜间或光线较暗的情况下驾驶。 

2  General purpose sunglasses 

通用型太阳镜 

Good protection against sunglare 

良好的防眩光保护 

Good UV protection 

良好的防紫外线功能 

NOT SUITABLE FOR DRIVING IN TWILIGHT OR AT NIGHT  

OR 

NOT SUITABLE FOR DRIVING AT NIGHT OR UNDER 

CONDITIONS OF DULL LIGHT  

不适合在半夜或夜间驾驶。 

或 

不适合在夜间或光线较暗的情况下驾驶。 

3  General purpose sunglasses 

通用型太阳镜 

High protection against sunglare 

高防眩光 

Good UV protection 

良好的防紫外线功能 

NOT SUITABLE FOR DRIVING IN TWILIGHT OR AT NIGHT  

OR 

NOT SUITABLE FOR DRIVING AT NIGHT OR UNDER 

CONDITIONS OF DULL LIGHT  

不适合在半夜或夜间驾驶。 

或 

不适合在夜间或光线较暗的情况下驾驶。 

4  Very dark special purpose 

sunglasses - very high sun 

glare reduction 

非常深色的特殊用途太阳镜-

极强的防眩光 

Very high protection against extreme 

sunglare, e.g. at sea, over snowfields, 

on high mountains, or in desert 

极高的防护能力，可抵御极端的阳光刺

眼，例如 

在海上，在雪原上，在高山上或在沙漠

中 

Good UV protection 

良好的紫外线防护 

NOT SUITABLE FOR DRIVING AND ROAD USE 

不适合驾驶和在道路上使用。 

 OR  (at least 5mm high) 

 

 


